
PROTOKÓŁ Nr XIV.2016

z XIV sesji VII kadencji Rady Gminy Przystajń odbytej w dniu 8 lutego 2016 r. 
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Przystajń

Czas trwania sesji: 13.00 – 18.20

W sesji uczestniczyło 15 Radnych (lista obecności w załączeniu).
Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy Przystajń – Radna Henryka Kapuścik.

Ponadto w sesji udział wzięli:

- Wójt Gminy                                                                               - Henryk Mach
- Sekretarz Gminy                                                                        - Bogusław Leszczyński
- Skarbnik Gminy                                                                         - Ewa Kotarska
- Radca Prawny                                                                            - Adam Biernacki
- dyr. GZOS                                                                                  - Alina Piśniak
- dyr. GOPS                                                                                  - Marianna Kochel
- Sołtysi - według załączonej listy obecności

P r o p o n o w a n y  p o r z ą d e k   o b r a d :

1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Ustalenie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.
6. Sprawozdanie z działalności komisji Rady w okresie międzysesyjnym.
7. Zapytania mieszkańców (około godz. 14.00).
8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

1) zatwierdzenia harmonogramu pracy Rady Gminy Przystajń na 2016 rok,
2) zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetu, Rolnictwa i Infrastruktury na 2016 rok,
3) zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia na 2016 rok,
4) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2016 rok,
5) ustanowienia  zasad  na  jakich  sołtysowi  będzie  przysługiwała  dieta  oraz  zwrot kosztów 
podróży służbowych (Podinsp. A. Mrozek),
6) diet dla radnych Rady Gminy Przystajń (Podinsp. A. Mrozek),
7)  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Studium  Uwarunkowań  i  Kierunków 
Zagospodarowania Przestrzennego gminy Przystajń (Podinsp. A. Zabawa),
8)  uchylenia uchwały nr XI.101.2015 Rady Gminy Przystajń z dnia 26 października 2015 r. 
w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Studium  Uwarunkowań  i  Kierunków 
Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Przystajń (Podinsp. A. Zabawa),
9)  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłobuckiemu przez Gminę Przystajń  (Kierownik 
Referatu Inwestycji),
10) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłobuckiemu przez Gminę Przystajń (Kierownik 
Referatu Inwestycji),
11) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłobuckiemu przez Gminę Przystajń (Kierownik 
Referatu Inwestycji),
12) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości z zasobów Agencji Nieruchomości 
Rolnych – działki nr ewid. 429/2 w m. Ługi-Radły (Podinsp. M. Drynda),
13)  wyrażenia  zgody  na  nabycie  nieruchomości  –  działki  nr  ewid.  184/3  w  m.  Przystajń 
(Podinsp. M. Drynda),
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14)  wyrażenia  zgody  na  nabycie  nieruchomości  –  działki  nr  ewid.  184/5  w  m.  Przystajń 
(Podinsp. M. Drynda),
15)  wyrażenia  zgody  na  nabycie  nieruchomości  –  działki  nr  ewid.  254/7  w  m.  Przystajń 
(Podinsp. M. Drynda),
16) przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Przystajń na lata 2016-2022 (Sekretarz Gminy),
17) zmian w budżecie Gminy Przystajń na 2016 rok (Skarbnik Gminy),
18)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przystajń na lata 2016-2024  (Skarbnik  
Gminy).

9. Interpelacje i odpowiedzi na zapytania radnych.
10. Informacje, wolne wnioski i oświadczenia.
11. Zamknięcie sesji.

A d 1
Otwarcia  sesji  dokonała  Przewodnicząca  Rady  Gminy  Przystajń, Radna  Henryka  Kapuścik. 
Powitała wszystkich obecnych na sali. 

A d 2
Przewodnicząca  Rady  Gminy stwierdziła  prawomocność  obrad  –  na  sali  obecnych  jest 
13 Radnych. Brak Radnego Janusza Leśniaka i Radnego Grzegorza Kierata.

A d 3
Przewodnicząca przedstawiła Radnym propozycję porządku obrad. 
Dotarł Radny Janusz Leśniak i Radny Grzegorz Kierat.
Wójt poprosił o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie  przystąpienia do 
sporządzenia  zmiany  Studium  Uwarunkowań  i  Kierunków  Zagospodarowania  Przestrzennego 
gminy Przystajń i autopoprawki do projektu uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na nieodpłatne 
nabycie nieruchomości – działki nr ewid. 254/7 w m. Przystajń, a także usunięcie z porządku obrad 
projektu  uchwały w sprawie  uchylenia  uchwały nr  XI.101.2015 Rady Gminy Przystajń  z  dnia 
26 października 2015 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium Uwarunkowań 
i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Przystajń. Poprosił również o udzielenie 
głosu policji, ponieważ dzwonili i prosili o możliwość krótkiego wystąpienia podczas sesji Rady 
Gminy Przystajń. 
Przewodnicząca  zarządziła głosowanie w sprawie usunięcie z porządku obrad projektu uchwały 
w sprawie uchylenia uchwały nr XI.101.2015 Rady Gminy Przystajń z dnia 26 października 2015 r. 
w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Studium  Uwarunkowań  i  Kierunków 
Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Przystajń. 
15 Radnych było za (jednogłośnie). Projekt uchwały został usunięty z porządku obrad.
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie wprowadzenie do porządku obrad: wystąpienia 
policji w punkcie 8, kolejne punkty zostałyby przesunięte o punkt, czyli punkt 8, 9, 10, 11 staną się  
punktami 9, 10, 11, 12; projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium 
Uwarunkowań  i  Kierunków  Zagospodarowania  Przestrzennego  gminy  Przystajń  w  punkcie  9 
podpunkt 8; autopoprawki do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 
nieruchomości – działki nr ewid. 254/7 w m. Przystajń w punkcie 9 podpunkt 15.
15  Radnych  było  za  (jednogłośnie).  Wystąpienie  policji,  projekt  uchwały  i  autopoprawka  do 
projektu uchwały zostały wprowadzone do porządku obrad.

A d 4
Przewodnicząca poinformowała, że protokół był wyłożony w biurze Rady Gminy, można było się 
z nim zapoznać. Dlatego poprosiła o przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez głośnego czytania. 
Mieszkanka  Gminy  Krystyna  Labus-Stankiewicz  zadała  pytanie  do  poprzedniego  protokołu 
odnośnie sprostowania swojej wypowiedzi.
Radca Prawny Adam Biernacki wyjaśnił na czym polega składanie sprostowań do protokołów.
Przewodnicząca powiedziała,  że podczas przyjęcia poprzedniego protokołu mieliśmy problemy, 
a nie było wtedy Radcy Prawnego.
Radca Prawny Adam Biernacki powiedział, że w protokole mają być zawarte tezy wystąpień. 
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Mieszkanka  Gminy  Krystyna  Labus-Stankiewicz  zauważyła,  że  teraz  jest  tak,  że  nie  ma 
nagrywania na sesji, wcześniej sprzęt był marny, ale był i jak były jakieś niewygodne wypowiedzi  
to można je było odsłuchać. 
Wójt powiedział, że nie ma obowiązku nagrywania, więc nie nagrywamy.
Sekretarz  dopowiedział,  żeby  Pani  Krystyna  Labus-Stankiewicz  nagrywała  sobie  sama  swoje 
wypowiedzi na sesji. 
Przewodnicząca poprosiła  o  przyjęcie  protokołu  z  poprzedniej  sesji.  Protokół  został  przyjęty 
jednogłośnie (15 Radnych za).

A d 5
Wójt odczytał  sprawozdanie  ze  swojej  działalności  w  okresie  międzysesyjnym  –  stanowiące 
załącznik  do  protokołu.  Powiedział  o  wniosku  dot.  dofinansowania  gimnazjum.  Obecnie 
finalizujemy ten projekt. Podziękował Radnemu Janowi Sasowi za umożliwienie zorganizowania 
spotkania w Urzędzie Marszałkowskim. Podziękował również Pani Dyrektor GZOS Alinie Piśniak 
za wkład wniesiony w to, żeby te pieniądze dot. dofinansowania gimnazjum odzyskać. Od 1 marca 
2016 r.  opłaty w Banku Spółdzielczym z konta na konto gminy,  bądź w kasie  banku nie będą 
pobierane. Do 15 września 2016 r. możemy złożyć wniosek na drogę Przystajń, ul. Kolejowa – 
Kuźnica Stara – Pacanów. W związku z tym zostało przeprowadzone postępowanie ofertowe na 
wykonanie projektu. Chcielibyśmy, żeby Tauron udzielał nam informacji odnośnie tego kiedy będą 
wyłączenia prądu, ale nie chcą tego zrobić. Prowadzimy z nimi o to batalię. 
Przewodnicząca  w imieniu Rady Gminy Przystajń podziękowała wszystkim, którzy mieli wkład 
w odzyskanie tych środków za gimnazjum. Powiedziała również, że prosiliśmy w imieniu Rady 
Gminy Przystajń przedstawicieli Gminy Panki, żeby przyjechali do nas na sesję w sprawie solarów, 
jednak nie przyjechali i nie odezwali się.
Radny  Edward  Chamela  poprosił  Wójta  o  przybliżenie  tematu  chodnika  na  ul.  Kolejowej 
w Przystajni. 
Wójt  odpowiedział,  że w 2016 r.  będziemy składali  wniosek o dofinansowanie przebudowy tej 
drogi. Na chwilę obecną nie będziemy robili chodnika.  

A d 6
Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Budżetu,  Rolnictwa  i  Infrastruktury  przedstawił 
Przewodniczący Komisji – Radny Jan Sas. Stanowi załącznik do protokołu.
Przewodnicząca  powiedziała,  że Komisja Budżetu,  Rolnictwa i  Infrastruktury była tak twórcza 
jeśli chodzi o strategię rozwoju Gminy Przystajń - analizę SWOT, że Komisja Oświaty, Kultury 
i Zdrowia nie miała nic do dodania. 
Radny Jan  Sas  zapytał  czy  Radny Jacek  Pilarz  wyraża  zgodę  na  to,  żeby być  delegatem do 
Zgromadzenia Związku Międzygminnego Panki-Przystajń ds. Ochrony Wód. 
Radny  Jacek  Pilarz wyraził  zgodę  na  to,  żeby  być  delegatem  do  Zgromadzenia  Związku 
Międzygminnego Panki-Przystajń ds. Ochrony Wód.
Radny Jan Sas poprosił o wstrzymanie się z podjęciem uchwały odnośnie chodnika na ul. Bór 
w Przystajni,  ponieważ może udałoby się  zrobić tę  inwestycję  odnośnie drogi Ługi-Radły,  Bór 
Zajaciński, aż do Przystajni. Rozmawiał w Starostwie na ten temat, że może udałoby się tę drogę 
zrobić do Przystajni.  
Wójt odpowiedział, że chodniki robimy ze względów bezpieczeństwa przy drogach powiatowych, 
ponieważ  powiat  tego  nie  zrobi.  Przeznaczyliśmy na  ten  cel  wcześniej  100  000,00  zł,  ale  ze 
względu  na  zwiększone  możliwości  finansowe  został  przygotowany  projekt  uchwały  na 
400 000,00 zł, czyli całość inwestycji w jednym zadaniu do stadionu (około 800 m). Koszt tego 
chodnika wynika z odwodnienia, ponieważ co kilkadziesiąt metrów będzie trzeba zrobić przecięcie 
asfaltu w celu przeprowadzenia wody na drugą stronę drogi do rowów. Potrzebne będzie również 
pogłębienie  rowu.  Rozmawiał  w  Starostwie  odnośnie  tej  drogi  Ługi-Radły  –  Bór  Zajaciński 
i dowiedział się, że jest pomysł, żeby tę drogę zrobić do Brzezin i jest to bardzo optymistyczna 
wersja, żeby ta droga miała być zrobiona do Przystajni. Jeśli informację na ten temat uda nam się  
uzyskać w przeciągu dwóch tygodni to można się wstrzymać z podjęciem tej uchwały do następnej  
sesji. 
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Radny Janusz Leśniak zwrócił uwagę na to, że przecinka asfaltu go zniszczy i trzeba pomyśleć 
o tym, żeby zrobić na niego nakładkę.
Radny  Edward  Chamela  zgłosił,  żeby  wycofać  z  porządku  obrad  projekty  uchwał  odnośnie 
chodników w Kostrzynie i w Podłężu Szlacheckim.
Wójt powiedział, że jeśli chcemy zrobić te chodniki to musimy podjąć te uchwały. 
Radny  Robert  Bastrzyk  poprosił,  żeby  ten  projekt  uchwały  odnośnie  chodnika  na  ul.  Bór 
w Przystajni również podjąć.  

Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Oświaty,  Kultury i  Zdrowia  przedstawił  Przewodniczący 
Komisji – Radny Robert Bastrzyk. Stanowi załącznik do protokołu. 
Mieszkanka  Gminy  Krystyna  Labus-Stankiewicz  powiedziała,  że  na  sesji  była  mowa,  że 
zostanie zorganizowane spotkanie z sołtysami i nie wie czy takie spotkanie się odbyło. Zdumiewa 
ją, że jest zwrot kosztów podróży służbowych dla sołtysów.
Radny  Robert  Bastrzyk  powiedział,  że  spotkanie  z  sołtysami  się  odbyło  podczas  wspólnego 
posiedzenia komisji stałych Rady Gminy Przystajń, ale wielu z sołtysów wcześniej wyszło. 
Sołtys Sołectwa Przystajń Dariusz Kulej zapytał w czym sołtys z Przystajni jest gorszy niż inni.
Radny Robert Bastrzyk odpowiedział, że sołtys z Przystajni dostał podwyżkę w 2015 r. 
Sołtys  Sołectwa Przystajń  Dariusz  Kulej  powiedział,  że  jeżeli  podnosicie  diety to  podnoście 
wszystkim sołtysom.
Mieszkanka Gminy Krystyna Labus-Stankiewicz powiedziała, że ona protestuje i prosi, żeby ten 
protest  wpisać do protokołu.  Zgłasza protest  jako mieszkanka, gdyż uważa,  że tylko ci  sołtysi,  
którzy się angażują powinni być uhonorowani. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej przedstawił  Przewodniczący Komisji – Radny 
Janusz Leśniak. Stanowi załącznik do protokołu.
Radny Edward Chamela stwierdził, że słuchał sprawozdań Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia 
i  Komisji  Rewizyjnej  i  nie  usłyszał  negatywnej  opinii  odnośnie  zakupu  wielofunkcyjnego 
urządzenia hydraulicznego typu Lucas do ratownictwa technicznego za 20 000,00 zł. 
Wójt  odpowiedział,  że  Przystajń  i  Górki-Stany  posiadają  taki  sprzęt,  Wrzosy-Brzeziny  mają 
słabszy taki  sprzęt i  woli  te  pieniądze wydać w inny sposób, aniżeli  na zakup takiego sprzętu. 
Stwierdził,  że  został  postawiony  pod  ścianą  i  poproszony  w  środę  o  podjęcie  decyzji 
o wydatkowaniu takich środków do piątku. 
Radny  Edward  Chamela powiedział,  że  jeżeli  będzie  taka  sytuacja,  że  będzie  wypadek  to 
przynajmniej pół godziny trzeba będzie czekać, a to może być za późno w razie wypadku. Ten 
sprzęt, który posiada jednostka OSP Wrzosy-Brzeziny do niczego się nie nadaje, jedynie do tego, 
żeby rower przeciąć, a ten sprzęt spowodowałby możliwość przecięcia samochodu ciężarowego. 
Dyrektor GOPS powiedziała,  że odpłatności  za wodę i  ścieki  nie  można zmniejszyć  odnośnie 
„Karty Dużej Rodziny”,  ponieważ to zabrania ustawa. Odnośnie podatku za odpady komunalne 
można od 1 stycznia 2016 r. zastosować zwolnienia lub ulgi. Co do Programu Rodzina 500 plus to 
na chwilę obecną nic więcej nie wiemy niż z telewizji.     
W związku z brakiem dalszych uwag i zapytań przeszliśmy do punktu kolejnego.

A d 7
Przewodnicząca zapytała czy mieszkańcy obecni na sali, mają jakieś zapytania.
Mieszkaniec  Gminy  Zbigniew  Krawczyk  zapytał  czy  Rada  Gminy  Przystajń  wie  gdzie  się 
znajdują te zgłoszone działki, ponieważ one znajdują się w środku wsi. Czy Pan Wójt jest w stanie 
zapłacić odszkodowanie odnośnie zmniejszenia wartości działki.  Czy będzie uwzględniona linia 
zabudowy.
Wójt  odpowiedział, że jeżeli będzie to niezgodne z prawem to będzie Pan mógł złożyć protest, 
odnośnie takiej inwestycji. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy Przystajń zakłada, że ten projekt uchwały jest dobrze 
przygotowany. 
Wójt powiedział,  że  studium i  plan podlega uzgodnieniu i  wyłożeniu dla  mieszkańców. Każda 
zainteresowana osoba może wnieść wniosek, w którym nie będzie się zgadzała na taką inwestycję. 
My nie możemy nikomu takiej zmiany odmówić. 
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Radny Jan Sas zapytał  jak  długo ten  cykl  odnośnie  usuwania  azbestu  będzie  przebiegał.  Czy 
można go etapować.
Wójt odpowiedział, że ten Program Usuwania Azbestu jest do 2022 r. i można go etapować. 
Mieszkaniec Gminy Jan Otręba  zapytał o drogę na Bagnach między ul. Widawa w Przystajni, 
a Jaciskami. Czy cokolwiek się tam zmieni, czy będzie tam położony asfalt, czy w ogóle są jakieś  
plany w stosunku do tej drogi.
Wójt odpowiedział, że sporym problemem jest brak geodezyjnego uregulowania tej drogi, obecnie 
w dwóch miejscach gdzie faktyczny przebieg drogi rozmija się z tym co jest w mapach robimy 
podział geodezyjny. Ta droga nie wpisuje się w żaden projekt unijny. Musimy ją zrobić ze swoich 
środków. Złożyliśmy wniosek do PROW na ul. Widawa w Przystajni. Liczymy na to, że tę drogę 
zrobimy. 
Sołtys Sołectwa Przystajń Dariusz Kulej powiedział, żeby na chwilę obecną chociaż wysypać 
tam jakiegoś tłucznia, bo nie idzie tam przejechać, a nawet przejść. Może warto zastanowić się 
i zamiast na chodnik na ul. Bór w Przystajni wydać te pieniądze na tę drogę na Bagnach i zrobić 
z 600 m asfaltu.
Radny Waldemar Woźny stwierdził, że jak ludzie przyjdą po odszkodowania dot. naprawy aut 
zepsutych na tych dziurach to gminie nie starczy na nie pieniędzy.
Wójt odpowiedział, że drogi mamy pod tym względem ubezpieczone, ta droga w „naszej” kadencji  
zostanie zrobiona. 
Radny Janusz Leśniak stwierdził,  że żeby nie było tak, iż te drogi będą robione, o które ktoś 
przyjdzie i  będzie krzyczał na sesji.  Trzeba się zastanowić i  wspólnie  podjąć decyzję odnośnie 
wykonania dróg. 
Radny  Jan  Sas  powiedział,  że  prawdopodobnie  na  17  lutego  2016  r.  będzie  zaplanowane 
posiedzenie w sprawie dróg. 
Mieszkanka  Gminy  Krystyna  Labus-Stankiewicz  zapytała  czy  zamierza  Pan  Wójt  stworzyć 
usługi wspólne dla budżetu jednostki samorządu terytorialnego, ponieważ jest to racjonalne. 
Wójt odpowiedział, że ustawa nam nie narzuca, żebyśmy to musieli robić już. Teraz borykamy się 
z centralizacją VATu. Do Centralizacji Usług Wspólnych przymierzamy się od 1.01.2017 r. 
Radny Edward Chamela stwierdził, że 10 lat temu zdjęliśmy znaki zakazu, więc przez to mamy 
drogi popsute, w szczególności na ul. Widawa w Przystajni. 

A d 8
Przewodnicząca powitała Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji w Kłobucku Tomasza Górkę 
i Zastępcę Komendanta Komisariatu Policji w Krzepicach Izabelę Woszczyńską.  
Zastępcę  Komendanta  Powiatowego  Policji  w  Kłobucku Tomasz  Górka  omówił  temat 
związany z Powiatowymi Konsultacjami Społecznymi na temat map zagrożeń bezpieczeństwa - 
zagrożeń  przestępczością.  W  2015  r.  przestępstw  stwierdzonych  było  1052,  przestępstw 
kryminalnych  było  475.  Pod  względem  ogólnej  wykrywalności  w  2015  r.  osiągnięty  został 
wskaźnik 82,4 %. W 2015 r. w Gminie Przystajń zostało wszczętych: 8 postępowań w sprawach 
kradzieży  cudzej  rzeczy,  4  postępowania  w  sprawie  kradzieży  z  włamaniem,  kradzieży 
samochodów nie stwierdzono, postępowań w sprawie rozboju nie stwierdzono, były 4 włamania, 
brak przypadków odnośnie uszkodzeń ciała, brak bójek i pobić. W 2015 r. wykroczeń zanotowano 
14 771, z czego nałożono 10 289 mandatów karnych, pouczeń było 3 281. Czas reakcji na zdarzenie 
6 min 58 s teren miejski, 10 min 53 s teren wiejski. W 2015 r. na terenie Gminy Przystajń były 
2 wypadki, 25 kolizji, 2 osoby zostały ranne, nikt nie zginął. 
Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Krzepicach Izabela Woszczyńska rozdała ankiety 
dot.  konsultacji  społecznych  na  temat  koncepcji  stworzenia  „Powiatowej  Mapy  Zagrożeń 
Bezpieczeństwa” pod nazwą: Kwestionariusz ankiety dla uczestników debaty społecznej dot. mapy 
zagrożeń. 
Mieszkanka Gminy Krystyna Labus-Stankiewicz zapytała o postępowania na Dąbrowie.
Zastępcę  Komendanta  Powiatowego  Policji  w  Kłobucku Tomasz  Górka  odpowiedział,  że 
odnośnie Sołectwa Dąbrowa nie posiadają danych. 
Mieszkanka Gminy Krystyna Labus-Stankiewicz  zapytała  czy Pan Słomian jest  u  nas  nadal 
dzielnicowym.
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Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji w Kłobucku Tomasz Górka odpowiedział, że nadal 
jest dzielnicowym na terenie Gminy Przystajń.
Mieszkanka  Gminy  Krystyna  Labus-Stankiewicz  zapytała  czy  zmiany  odnośnie  nowelizacji 
w policji wpłyną korzystnie na obywatela, czy musimy się bać.
Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji w Kłobucku Tomasz Górka  odpowiedział, że bać 
się nie musimy, a co to przyniesie to będziemy widzieli.
Przewodnicząca podziękowała Policji za przybycie. 

A d  9
Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w sprawie:

1) zatwierdzenia harmonogramu pracy Rady Gminy Przystajń na 2016 rok  

Przewodnicząca odczytała  projekt  uchwały,  powiedziała,  że  informację  na  temat  stanu 
bezpieczeństwa publicznego na terenie  gminy Przystajń za rok 2015 wysłuchaliśmy już dzisiaj 
podczas sesji, po czym zarządziła głosowanie.

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr XIV.134.2016  w sprawie  zatwierdzenia 
harmonogramu  pracy  Rady  Gminy  Przystajń  na  2016  rok  jednogłośnie  (15  Radnych  za) 
w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 

2) zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetu, Rolnictwa i Infrastruktury na   2016 rok  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr XIV.135.2016  w sprawie  zatwierdzenia  planu 
pracy Komisji Budżetu, Rolnictwa i Infrastruktury na 2016 rok jednogłośnie (15 Radnych za) 
w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 

3) zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia na 2016 rok  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.
Radny Waldemar Woźny zapytał o protokół z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia 
o kotły i o 1 klasę. 
Radny Robert Bastrzyk odpowiedział, że trzeba się wczytać w protokół, żeby było wiadomo co 
i jak; odnośnie dzieci było pytanie czy będzie chociaż 1 klasa. Wnioskował odnośnie tego, żeby 
apelować do rodziców o posłanie 6-latków do 1 klasy. Co do kotłów to pytał dlaczego po przerwie 
świątecznej było zimno w szkole. Dowiedział się, że była awaria i temat kotłów nadal w związku 
z tym jest aktualny. 
Przewodnicząca zapytała czy w tym roku szkolnym wszystkie dzieci 6-letnie miały obowiązek iść 
do 1 klasy.
Dyrektor GZOS odpowiedziała, że tak, 6-latki teraz szły już do szkoły obowiązkowo. Teraz mamy 
7 dzieci odroczonych – 7-latków.
Radny Robert Bastrzyk zapytał ilu jest 6-latków.
Dyrektor GZOS odpowiedziała, że około 60.
Radny Zbigniew Marczak powiedział, że w Borze Zajacińskim namawiali rodziców do tego, żeby 
dzieci 7-letnie szły do 1 klasy jeszcze raz.
Przewodnicząca stwierdziła, że nauczyciel nie może podjąć decyzji odnośnie tego, żeby dziecko 
zostawić w 1 klasie. 
Sołtys Sołectwa Przystajń Dariusz Kulej  stwierdził,  że w 1 klasie niektóre dzieci 6-letnie nie 
radzą  sobie.  Mało  tego  dzieci  7-letnie  są  połączone  z  dziećmi  6-letnimi.  On  nie  namawiałby 
rodziców do tego, żeby posłać do szkoły dzieci 6-letnie.
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Przewodnicząca  odpowiedziała,  że  nie  ma  obowiązku  rozdzielania  takich  dzieci  6-letnich 
z 7-letnimi. 
Radny Janusz Leśniak powiedział, że jego dziecko jest z grudnia i poszło do szkoły jako 6-letnie 
i radzi sobie, więc to rodzic powinien o tym decydować czy posłać dziecko czy nie. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie.

Rada Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr XIV.136.2016  w sprawie  zatwierdzenia  planu 
pracy  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Zdrowia  na  2016  rok jednogłośnie  (15  Radnych  za) 
w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 

4) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2016 rok  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr XIV.137.2016  w sprawie  zatwierdzenia  planu 
pracy Komisji  Rewizyjnej na 2016 rok jednogłośnie  (15 Radnych za)  w głosowaniu jawnym 
przez podniesienie ręki.
 

5) ustanowienia  zasad  na  jakich  sołtysowi  będzie  przysługiwała  dieta  oraz  zwrot    kosztów   
p  odróży służbowych  

Przewodnicząca powiedziała, że projekt w tej formie został przygotowany przez Wójta.
Radny Jan Sas  powiedział,  że  on czegoś nie  rozumie,  ponieważ Komisja  Budżetu,  Rolnictwa 
i  Infrastruktury  przedstawiła  swoje  stanowisko  i  według  niego  powinna  zostać  przedstawiona 
propozycja Wójta i Komisji. Zapytał po co się głosuje projekt, a później robi się inaczej.
Przewodnicząca powiedziała, że można zgłosić poprawkę odnośnie podwyżki zamiast 50,00 zł to 
100,00 zł. 
Radca Prawny Adam Biernacki powiedział, że z punktu naszego statutu Komisja ma inicjatywę 
uchwałodawczą. Nie pozyskał jednak informacji, że to komisja wniosła projekt uchwały. Jeśli będą 
dwa  konkurencyjne  projekty  to  powinny  być  głosowane.  Można  również  wnieść  poprawkę 
odnośnie kwot. 
Przewodnicząca  stwierdziła,  że  była  przedstawiona  tylko  symulacja  kosztów.  Zapytała  kto 
powinien przygotować ten projekt.
Sekretarz powiedział, że to Wójt wniósł projekt uchwały do biura Rady Gminy Przystajń. 
Wójt dopowiedział, żeby potraktować to w ten sposób, że jest naniesiona poprawka do projektu 
uchwały. Jeśli komisji przysługuje inicjatywa uchwałodawcza to niech przygotuje projekt uchwały.
Radca Prawny Adam Biernacki  powiedział, że wnioskodawcą projektu był organ wykonawczy, 
więc  komisja  nie  może  przedstawiać,  że  jest  to  projekt  komisji.  Można tylko  nanieść  do  tego 
projektu poprawki. 
Radny Robert Bastrzyk poprosił o zabranie głosu Sołtysów.
Sołtys Sołectwa Wrzosy Sławomir Olczyk stwierdził, że gra nie jest warta świeczki, ponieważ to 
jest tylko 50,00 zł więcej na kwartał.
Sołtys Sołectwa Podłęże Szlacheckie Stanisław Kwaśny powiedział, że jeśli wszystko zabierzemy 
sołtysom to nikt nie będzie chciał być sołtysem.
Przewodnicząca  zarządziła przegłosowanie poprawki do projektu uchwały dla sołectw o liczbie 
równej lub wyższej niż 1000 mieszkańców – 600,00 zł na kwartał, dla sołectw o liczbie poniżej  
1000 mieszkańców – 400,00 zł na kwartał. 
10 Radnych było za, 3 Radnych było przeciw, 2 Radnych wstrzymało się od głosu.
Poprawka została naniesiona.
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały poprawki, po czym zarządziła głosowanie.
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Rada Gminy Przystajń podjęła  Uchwałę  Nr XIV.138.2016 w sprawie  ustanowienia  zasad  na 
jakich   sołtysowi   będzie   przysługiwała   dieta   oraz   zwrot  kosztów  podróży  służbowych 
większością głosów (10 Radnych za, 2 Radnych przeciw, 3 Radnych wstrzymało się od głosu), 
w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki.
Za  głosowali: E.  Chamela, J.  Chrzęstek,  J.  Jelonek,  G.  Kierat,  Z.  Kulej,  Z.  Marczak,  
Z. Piśniak, J. Sas, W. Woźny, R. Wręczycki.
Przeciw głosowali: J. Leśniak, J. Pilarz.
Wstrzymali się od głosu: R. Bastrzyk, H. Kapuścik, Z. Kmieć.

6)diet dla radnych Rady Gminy Przystajń  

Przewodnicząca  zarządziła  przegłosowanie  poprawki  do  projektu  uchwały  w sprawie  diet  dla 
radnych Rady Gminy Przystajń ze wzrostem o 100,00 zł miesięcznie dla każdego Radnego. 
8 Radnych było za, 6 Radnych było przeciw, 1 Radny wstrzymał się od głosu.
Poprawka została naniesiona.
Radny Zbigniew Kmieć  powiedział,  żeby każdy przemyślał swoje głosowanie nad tą uchwałą, 
ponieważ  zasiadanie  w radzie  to  funkcja  społeczna.  Już  spotykamy się  z  zarzutami,  że  udział 
w radzie traktujemy jako formę zarobkowania. Poprzednio przeszliśmy z diet za posiedzenie na 
diety  ryczałtowe.  Wg  niego  to  była  podwyżka  i  teraz  znów  mamy  sobie  podwyższać  diety. 
W Pankach szeregowy radny ma 300,00 zł, w Krzepicach 400,00 zł, a budżety gmin są tam nawet 
wyższe. 
Mieszkanka  Gminy  Krystyna  Labus-Stankiewicz  stwierdziła,  że  wysokość  diety 
Przewodniczącej jest wyższa niż Przewodniczącego Sądownictwa. Popiera Wiceprzewodniczącego 
w całości. 
Radny  Edward  Chamela stwierdził,  że  wg  niego  było  lepiej  jak  było  płacone  za  każde 
posiedzenie komisji, czy sesji, a nie obecny ryczałt miesięczny. 
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały poprawki, po czym zarządziła głosowanie.

Rada  Gminy  Przystajń  nie  podjęła  uchwały  w sprawie  diet  dla  radnych  Rady  Gminy 
Przystajń.  Głosowanie  przebiegło  następująco  (7  Radnych  za,  7  Radnych  przeciw,  1  Radna 
wstrzymała się od głosu), w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki.
Za głosowali: E. Chamela, J. Chrzęstek, J. Jelonek, G. Kierat, Z. Marczak, J. Sas, W. Woźny.
Przeciw  głosowali: R.  Bastrzyk,  H.  Kapuścik,  Z.  Kmieć,  J.  Leśniak,  J.  Pilarz,  Z.  Piśniak,  
R. Wręczycki.
Wstrzymała się od głosu: Z. Kulej.

7) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania   
Przestrzennego gminy Przystajń

Wójt powiedział, że to jest ta uchwała, która została wcześniej przez nas wycofana ze względu na 
to, że czekaliśmy na opinię z melioracji. Okazało się, że fotowoltaika nie przeszkadza melioracji. 
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr XIV.139.2016  w sprawie  przystąpienia  do 
sporządzenia  zmiany  Studium  Uwarunkowań  i  Kierunków  Zagospodarowania 
Przestrzennego gminy Przystajń większością głosów (9 Radnych za, 6 Radnych wstrzymało się 
od głosu), w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki.
Za głosowali: R.  Bastrzyk,  J.  Chrzęstek,  J.  Jelonek,  Z.  Kmieć,  Z.  Kulej,  J.  Leśniak,  J.  Pilarz,  
Z. Piśniak, R. Wręczycki.
Wstrzymali się od głosu: E. Chamela, H. Kapuścik, G. Kierat, Z. Marczak, J. Sas, W. Woźny.
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8) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania   
Przestrzennego gminy Przystajń

Wójt  powiedział, że te działki, które są na Wilczej Górze są działkami rolniczymi. Nie ma tam 
melioracji. Jest to uchwała intencyjna.
Mieszkaniec gminy Zbigniew Krawczyk stwierdził, że nadal nie ma podłączonego pod projekt 
uchwały szczegółowego załącznika graficznego. Wg niego ten załącznik jest dramatem. Zapytał kto 
jest inwestorem, czy jest to osoba fizyczna, czy firma.
Wójt odpowiedział, że on nie wie kto jest inwestorem. Wie tylko, że jest to wniosek właściciela  
działki, który ma prawo złożyć taki wniosek. 
Radca Prawny Adam Biernacki stwierdził, że ta uchwała będzie przedmiotem nadzoru Wojewody 
Śląskiego. Teraz ma być tylko zaznaczony obszar gruntu, którego ma dotyczyć ewentualna zmiana. 
O powodzeniu całej akcji będą decydowały inne czynniki. 
Wójt stwierdził, że każdy właściciel gruntu ma prawo złożyć wniosek.
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.
Ze względu na zamieszanie podczas głosowania  Wiceprzewodniczący Zbigniew Kmieć złożył 
wniosek o reasumpcję głosowania.
Przewodnicząca zarządziła reasumpcję głosowania. 
9 Radnych było za, 6 wstrzymało się od głosu. Rada Gminy Przystajń zdecydowała większością 
głosów o reasumpcji głosowania.
Przewodnicząca ponownie zarządziła głosowanie.

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr XIV.140.2016  w sprawie  przystąpienia  do 
sporządzenia  zmiany  Studium  Uwarunkowań  i  Kierunków  Zagospodarowania 
Przestrzennego gminy Przystajń większością głosów (7 Radnych za, 7 Radnych wstrzymało się 
od głosu, 1 Radny nie głosował), w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki.
Za głosowali: R. Bastrzyk, J. Jelonek, Z. Kmieć, Z. Kulej, J. Leśniak, J. Pilarz, Z. Piśniak.
Wstrzymali  się  od  głosu: E.  Chamela,  J.  Chrzęstek,  H.  Kapuścik,  G.  Kierat,  Z.  Marczak,  
J. Sas, R. Wręczycki. 
Nie głosował: W. Woźny.

9) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłobuckiemu przez Gminę Przystajń  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.
Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr XIV.141.2016  w sprawie  udzielenia pomocy 
finansowej  Powiatowi  Kłobuckiemu  przez  Gminę  Przystajń większością  głosów 
(11 Radnych za, 3 Radnych wstrzymało się od głosu, 1 Radny nie głosował), w głosowaniu jawnym 
przez podniesienie ręki.
Za  głosowali: R.  Bastrzyk,  J.  Chrzęstek,  J.  Jelonek,  H.  Kapuścik,  G.  Kierat,  Z.  Kmieć,  
Z. Kulej, J. Leśniak, J. Pilarz, Z. Piśniak, R. Wręczycki.
Wstrzymał się od głosu: E. Chamela, Z. Marczak, J. Sas.
Nie głosował: W. Woźny.

10) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłobuckiemu przez Gminę Przystajń  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr XIV.142.2016  w sprawie  udzielenia pomocy 
finansowej  Powiatowi  Kłobuckiemu  przez  Gminę  Przystajń większością  głosów 
(13 Radnych za, 1 Radny wstrzymał się od głosu, 1 Radny nie głosował),  w głosowaniu jawnym 
przez podniesienie ręki.
Za  głosowali: R.  Bastrzyk,  E.  Chamela,  J.  Chrzęstek,  J.  Jelonek,  H.  Kapuścik,  G.  Kierat,  
Z. Kmieć, Z. Kulej, J. Leśniak, Z. Marczak, J. Pilarz, Z. Piśniak, R. Wręczycki.
Wstrzymał się od głosu: J. Sas.
Nie głosował: W. Woźny.
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11) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłobuckiemu przez Gminę Przystajń  

Przewodnicząca stwierdziła, że do tego projektu uchwały podczas dzisiejszej sesji były uwagi.
Wójt powiedział, że były sugestie, żeby wstrzymać się z tym projektem uchwały, więc możemy tak 
zrobić. Podjęcie tej uchwały jednak niczego nie przesądza. 
Przewodnicząca złożyła wniosek, żeby ten projekt uchwały usunąć z porządku obrad. 
10 Radnych była za, 3 Radnych było przeciw, 2 Radnych wstrzymało się od głosu. 
Projekt uchwały większością  głosów  został przeniesiony na posiedzenie komisji Rady Gminy 
Przystajń w celu jego dalszej analizy.  W związku z tym uchwała nie była podejmowana na sesji 
Rady Gminy Przystajń.

Przewodnicząca poprosiła  Kierownika  Referatu  Inwestycji  Jolantę  Mann-Matuszczyk 
o przedstawienie się.
Kierownika Referatu Inwestycji powiedziała, że przez 13 lat pracowała w Gminie Panki. Będzie 
robiła wszystko, żeby Gmina Przystajń pozyskała jak najwięcej środków unijnych i jak najlepiej się 
rozwijała. Prowadziła wiele projektów unijnych, jednym z nich jest np. centrum Panek. 

12) wyrażenia  zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości  z  zasobów Agencji  Nieruchomości   
Rolnych – działki nr ewid. 429/2 w m. Ługi-Radły

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr XIV.143.2016  w sprawie  wyrażenia  zgody  na 
nieodpłatne  nabycie  nieruchomości  z  zasobów  Agencji  Nieruchomości  Rolnych  –  działki 
nr ewid.  429/2 w m. Ługi-Radły  jednogłośnie  (15  Radnych za)  w głosowaniu  jawnym przez 
podniesienie ręki. 

13) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości – działki nr ewid. 184/3 w m. Przystajń  

Radny Zbigniew Kmieć zapytał ile za 1 m² trzeba zapłacić. 
Wójt odpowiedział, że 12,00 zł za 1 m². Ponosimy jeszcze koszty wydzielenia i aktu notarialnego. 
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr XIV.144.2016  w sprawie  wyrażenia  zgody  na 
nabycie nieruchomości – działki nr ewid. 184/3 w m. Przystajń  jednogłośnie  (15 Radnych za) 
w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 

14) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości – działki nr ewid. 184/5 w m. Przystajń  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr XIV.145.2016  w sprawie  wyrażenia  zgody  na 
nabycie nieruchomości – działki nr ewid. 184/5 w m. Przystajń  jednogłośnie  (15 Radnych za) 
w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 

15) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości – działki nr ewid. 254/7 w m. Przystajń  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały autopoprawki, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr XIV.146.2016  w sprawie  wyrażenia  zgody  na 
nieodpłatne  nabycie  nieruchomości  –  działki  nr  ewid.  254/7  w  m.  Przystajń  jednogłośnie 
(15 Radnych za) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 
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16)przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Przystajń na lata 2016-2022  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr XIV.147.2016  w sprawie  przyjęcia  Strategii 
Rozwoju  Gminy  Przystajń  na  lata  2016-2022  jednogłośnie  (15  Radnych  za)  w  głosowaniu 
jawnym przez podniesienie ręki. 

Przewodnicząca podziękowała Sekretarzowi za przygotowanie strategii.
Sekretarz podziękował  Komisji  Budżetu,  Rolnictwa  i  Infrastruktury,  Sołtysowi  z  Wrzosów 
Sławomirowi Olczykowi, Radnej z Górek-Stanów Jadwidze Jelonek i Podinspektor Annie Mrozek 
za pomoc w przygotowaniu strategii.
Wójt  powiedział,  że  ta  strategia  jest  niezbędna,  żeby  pozyskać  środki  z  PROW.  Podziękował 
Sekretarzowi za to, że przygotował strategię.  

17) z  mian w budżecie Gminy Przystajń na 2016 rok  

Skarbnik  omówiła  projekt  uchwały,  powiedziała,  że  w  związku  z  faktem,  iż  nie  podjęliśmy 
uchwały odnośnie udzielenia pomocy finansowej powiatowi kłobuckiemu musi zostać usunięty § 2 
i załącznik nr 4 z projektu uchwały. Te pieniądze 300 000,00 zł z dróg publicznych powiatowych 
przesuniemy na drogi publiczne gminne, ponieważ budżet musi się równoważyć. 
Wójt stwierdził, że za 36 000,00 zł zrobimy ekrany dźwiękochłonne. Taniej nie da się ich zrobić. 
Radny Jan Sas stwierdził, że remont łazienek nie będzie kosztował 85 000,00 zł. Według niego jest 
to zbyt duża kwota.
Radny Edward Chamela powiedział, że rok temu był robiony remont łazienek w Zespole Szkół 
w Przystajni.
Wójt  powiedział, że kosztorys został opracowany i na podstawie tego kosztorysu jest wpisana ta  
kwota do budżetu. Być może te łazienki będą kosztowały 40 000,00 zł. 
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały autopoprawki, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr XIV.148.2016 w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Przystajń na 2016 rok większością głosów (11 Radnych za, 3 Radnych wstrzymało się od głosu, 
1 Radny nie głosował), w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki.
Za  głosowali: R.  Bastrzyk,  J.  Chrzęstek,  J.  Jelonek,  H.  Kapuścik,  G.  Kierat,  Z.  Kmieć,  
Z. Kulej, J. Leśniak, J. Pilarz, Z. Piśniak, R. Wręczycki.
Wstrzymał się od głosu: E. Chamela, Z. Marczak, J. Sas. 
Nie głosował: W. Woźny. 

18) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przystajń na lata 2016-2024  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr XIV.149.2016  w sprawie  zmiany  Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Przystajń na lata 2016-2024 większością głosów (13 Radnych za, 
1 Radny wstrzymał się od głosu, 1 Radny nie głosował), w głosowaniu jawnym przez podniesienie 
ręki.
Za  głosowali: R.  Bastrzyk,  E.  Chamela,  J.  Chrzęstek,  J.  Jelonek,  H.  Kapuścik,  G.  Kierat,  
Z. Kmieć, Z. Kulej, J. Leśniak, Z. Marczak, J. Pilarz, Z. Piśniak, R. Wręczycki.
Wstrzymał się od głosu: J. Sas.
Nie głosował: W. Woźny.

Ad 10 i Ad 11
Radny Edward Chamela zapytał czy ta myjnia w Przystajni podłączyła się do kanalizacji.
Wójt odpowiedział, że tak. Nie mogliby jej uruchomić bez podłączenia do kanalizacji. 
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Radny Jan Sas zgłosił wniosek, żeby Radnemu Edwardowi Chamela zwiększyć dietę o 50,00 zł, 
a zmniejszyć Przewodniczącej Rady Gminy Przystajń za to, że on teraz pełni funkcję społeczną 
jako przedstawiciel do Rady Społecznej Zespołu Opieki Zdrowotnej w Kłobucku. 
Przewodnicząca powiedziała, że nie widzi problemu. 
Wójt powiedział, że trzeba przygotować projekt uchwały w tej sprawie. Zobowiązał się, że zostanie 
to zrobione. 
Przewodnicząca  przeczytała pismo złożone przez Pana Jerzego Mielczarka dot. podłączenia do 
wodociągu.
Wójt odpowiedział, że musimy ten temat rozeznać. 
Przewodnicząca powiedziała, że istnieje informacja o nazwie: „Stan środowiska w województwie 
śląskim  w  2014  roku”  dostępna  do  wglądu  u  Podinspektor  Agnieszki  Zabawa  lub  na  stronie 
internetowej www.katowice.wios.gov.pl. Przeczytała również pismo otrzymane od Tauronu.
Radny Edward Chamela powiedział o słupach linii energetycznej na Brzezinach. Mieli te słupy 
przenieść bliżej drogi jak będą je wymieniali,  ale teraz je wymienili i  nic się to ustawienie nie  
zmieniło. Zapytał czy można kupić ten sprzęt do OSP Wrzosy-Brzeziny. Czy Rada Gminy Przystajń 
wyda na to zgodę.
Wójt stwierdził, że firma zrobiła tylko odtworzenie, ponieważ przypuszcza, że tylko to miała do 
wykonania. 
Radny Edward Chamela  stwierdził,  że  Tauron napisał  pismo do Urzędu Gminy,  że to  zrobią 
podczas wymiany słupów.     
Sekretarz powiedział, że teraz musielibyśmy sami zrobić swoją linię energetyczną. 
Radny Janusz Leśniak zapytał czy można tablicę w rynku w Przystajni wymienić na nową i czy 
informacje o sesji można również umieszczać na tablicy ogłoszeń przed gminą. 
Wójt odpowiedział, że można wywieszać. 
Sołtys Sołectwa Wrzosy Sławomir Olczyk poruszył temat dot. gminnego powiadamiania sms, że 
odnośnie solarów nie otrzymał informacji chociaż jest zarejestrowany w systemie.
Sekretarz powiedział, że pracownik do wszystkich osób, które złożyły ankietę dzwonił osobiście.
Sołtys  Sołectwa Podłęże  Szlacheckie  Stanisław Kwaśny zapytał  kto  ma  się  zgłosić  odnośnie 
eternitu.
Wójt  odpowiedział,  że  te  osoby,  które  w  tym  roku  chciałyby  go  zutylizować.  Powiedział 
o informacji z Okręgowej Stacji Chemiczno-Rolniczej w Gliwicach jaka została zostawiona dla 
sołtysów. Zapytał czy przystąpimy do zrobienia mieszkań socjalnych w Górkach. Tam mogłyby być 
4 mieszkania socjalne, bo na dzień dzisiejszy nie mamy żadnego takiego mieszkania. 
Radny Zbigniew Kmieć stwierdził, że samorządy rezygnują z mieszkań komunalnych.
Wójt uważa, że tam można zrobić np. 2 takie mieszkania socjalne. Musielibyśmy zrobić tam przede 
wszystkim instalacje. Zapytał czy dożynki robimy w takiej formie jak co roku, czy zrobimy Dni 
Przystajni. Wchodziłby termin albo 14 sierpnia 2016 r., albo 4 września 2016 r. 21 sierpnia 2016 r.  
są dożynki powiatowe, a 28 sierpnia 2016 r. dożynki mają Panki. 
W wyniku dyskusji został ustalony termin 20 sierpnia 2016 r. 
Radny Jacek Pilarz powiedział, że lepszym pomysłem wg niego są Dni Przystajni. 
Wójt odpowiedział,  że  żeby  zrobić  taką  imprezę  to  trzeba  mieć  jakiegoś  sponsora,  bo  nie 
chcielibyśmy sami ponosić takich kosztów. Czekamy na jakąś informację np. z Lidera odnośnie 
dofinansowania do takich imprez. 
Radni zaproponowali zrobić Dni Przystajni pod koniec czerwca. 
Sekretarz stwierdził, że on jako atrakcję takich Dni Przystajni zorganizuje rajd dookoła Przystajni.

Ad 12
Ponieważ  wyczerpano  porządek  obrad  Przewodnicząca  dokonała  zamknięcia  XIV  sesji 
VII kadencji Rady Gminy Przystajń.

Protokolant:                                                             Przewodnicząca Rady Gminy Przystajń
Anna Mrozek                                                                          mgr Henryka Kapuścik
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